
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 17.3.2021 2000-2100 
Deltagere: Niels, Wiebke, HE, Peter, Johnny, Jesper og Simon 

Deltager ikke: Lars K. 

 

 

 

Dagsorden Referat 

1) Velkomst (SH)  Kort møde – vi må se om vi fremadrettet kan overholde den 
aftalte møderække. Ved behov kan der lægges ekstra møder 
ind. 

2) Oplæg pulje v. JF (10 min) Gennemgang af Jespers oplæg. Teksten justeres i løbet af 
mødet. Der skaludarbejdes et ekstra skriv som forklarer og 
gennemgår den videre gang i forhold til betaling og 
dokumentation. 

3) Generalforsamling 2021 (5min) Generalforsamlingen udskydes indtil det er muligt, at afholde 
den med fysisk fremmøde. 

4) Tulipanfest – og vogn. (10 min) 
Alternativ?? 

Vi afventer til den 17.3. med at træffe endelige beslutninger 
vedr. Tulipanfesten. 
Vi afventer Tulipankomiteens udmeldinger. 
Drøftelse af et mindre arrangement i forbindelse med dyrskuet i 
juli `21. JJ går videre med det tilbud vi har fået. 

5) Sportnews – (SH - 5 min) Ulla er kommet godt i gang med pigeafdelingen. 
Fin genåbning efter corona-nedlukningen. 
Små fødder begynder efter påske. 
To årgange sammenkøres pr. august 2021. 
Arbejdet med at finde trænere til kommende sæson er 
påbegyndt. 
Der er nu åbnet for toiletterne. Jørgen fra RFC står for 
rengøringen. 
Jan skal tømme skraldespandene fremadrettet. 
Jans opstart er gået godt. Der er stor tilfredshed i afdelingerne. 
Mail vedr. materialer og baner skal sendes til Simon 
fremadrettet. Esbjerg kommune orienteres herom af SH. 

6)  Nye til T-fest /RFC 
best/Komite/Tulibeerfest/Pladsen  
(10 min) 

Der mangler fortsat et medlem til RFC´s bestyrelse. Derudover 
mangler der et medlem til Komiteen. 

7) Funktionsbeskrivelser for sport og 
bestyrelse i RBK. (15min) 

Hvor langt er vi kommet? Next step? Oplæg WD? 
Udgår – flyttes til næste møde. 



 

 

8) Restancer jvf sidste møde. (HE 5 min) HE gennemgår den oversigt over restancer der blev sendt ud via 
mail. HE sender kontaktinfo på dem der ikke har betalt, så der 
kan følges op. 
Kluboffice opdateres af Henriette og Dennis i den kommende 
uge. Kontingentkørslen optimeres. 
Standardskriv i forbindelse med støtte til OK sendes ud sammen 
med kontingentkørslen. 

9) Infomail, beklædning, bander? JJ (5 
min) 

Infomailen skal udbredes til relevante spillere, trænere, andre 
klubfolk. 
Banderne bliver renset af Damhus Alger. Dette sker i 
begyndelsen af april. 
Ny aftale med Sportmaster pr. 1.7. Den indeholder Teamsport 
som giver mulighed for forældrekøb af klubtøj via hjemmesiden.  
Ny trænerpakke. 

10) Punkter til næste møde. Næste ordinære møde afholdes den 14.4. 
Evt. ekstra møder ved yderligere genåbning og ændringer af 
forsamlingsforbuddet. SH indkalder. 

11) Evt. (5 min) HE orienterer om en ny tilskudspakke. Der er søgt om de 9% til 
lokaleleje.  
Der afholdes møde vedr. budget i forretningsudvalget. 
 
Kan man søge hjælpepakker for at få dækket en mistet, 
forventet indtægt? 

  

 


